
Zápisnica
z 12. zasadnutia komisie športu a cestovného ruchu pri Miestnom zastupiteľstve 

Mestskej časti Bratislava - Záhorská Bystrica, konaného dňa 9. augusta 2012

Prítomní členovia komisie podľa prezenčnej listiny 
p. Fatyka,  p. Lendel, p. Kristl,  p.Dudík, p. Vaňo, p. Fillo, p. Bošňák, hostia: R. Weinštuk

Bod 1: ODSÚHLASENIE ZÁPISNICE A PROGRAMU
Zápisnica z minulého zasadnutia bola bez pripomienok odsúhlasená, program dnešného zasadnutia bol odsúhlasený. 

Bod 2: KONTROLA PLNENIA ÚLOH 
Názov úlohy Termín Zodpovedný Poznámka - splnenie

Cyklotrasy, značenie obvyklých 
trás v obci, linky na web stránke 
obce, sledovanie prípravy na 
VÚC, Magistráte  Bratislavy

31.12.2012
Martin Fillo
Ivan Bošňák

Beží koordinácia so Slovenským cyklistickým zväzom.
Priebežne p. Fillo sleduje aktivity VUC a Magistratu v 
súvislosti s potencionálnym vytyčovaním trás.
Pripravíme návrh máp, značiek, ich umiestnenia a 
financovania. Viac na www.cykloserver.cz

Konsolidácia situácie okolo 
futbalu v Záhorskej Bystrici

priebežne Vladimír Kristl
Ivan Bošňák

Návrh na vystúpenie MČ ZB ako člena z OZ MFC ZB 
bol z programu MZ v júni stiahnutý,  k bodu sa MZ vráti 
neskôr v priebehu roka 2012.

Propagácia športu v MČ ZB
a) Naša Bystrica
b) Obecný rozhlas
c) WEB stránka MČ ZB

Priebežne
Priebežne
jún 2012

Vladimír Kristl
Ivan Bošňák

 

a) Naša Bystrica – za komisiu je v RR Ivan Bošňák, má 
plne v zodpovednosti časť šport a v čísle 5/6 -2012 bola 
opať bohatá sekcia šport – futbal, florbal, výsledkový 
servis, články z posledných organizovaných akcií 
(Záhorská hokejka, Záhorácky širáček a Country Rag 
Day) a pozvánky na podujatia.
b) Obecný rozhlas hlási oznamy o športových 
podujatiach na základe oznamov / žiadosti občanov, 
trénerov, funkcionárov.
c) WEB stránka – skúška časti šport koncom septembra 
2012.

Návrh  štruktúry,  koeficientov  a 
plánu  podpory  športu  pri  tvorbe 
rozpočtu MČ ZB

Jeseň 2012 Ivan Bošňák
Roman 

Weinštuk

K téme sa komisia vráti po prázdninovom zasadnutí 
pred „otvorením“ rozpočtu na októbrovom 
zastupiteľstve MČ ZB.

Bod 3: Športová hala v Záhorskej Bystrici

Komisia zotrváva v názore na vypracovanie návrhu do MZ na zostavenie pracovnej skupiny, ktorá by sa venovala 
jednotlivým aspektom projektu  rekonštrukcie telocvične na športovú halu (projekt,  financovanie rekonštrukcie, 
využitie, prevádzkovanie a správa, financovanie prevádzky). Pracovná skupina by následne predložila komisiám 
MČ ZB a prípadne miestnemu zastupiteľstvu výstupy – materiál, s navrhovaným ďaľším postupom / alternatívami.

Bod 4:   Po  dpora športu v Záhorskej Bystrici  


ŠK Hargašova vypracoval materiál, ktorým žiada o posilnenie dotácií pre klub a šport, ktorý je nosným športom 
mládeže v ZB. Komisia športu odsúhlasila už na minulom júnovom stretnutí návrh žiadosti o celkovo Euro 4,000 na 
finančný rok 2012. Materiál bude distribuovaný do podateľne MČ ZB, predsedovi finančnej komisie a predsedovi 
komisie športu a CR.

Komisia jednomyseľne odsúhlasila žiadosť o dorovnanie prostriedkov pre komisiu v rozpočtovom roku 2012 na 
úroveň roka 2011.

Komisia poverila poslancov v komisii diskutovať s p. prednostkou, p. starostom a predsedom finančnej komisie 
ohľadom koncepčnej podpory športu v ZB z prostriedkov z úpravy rozpočtu 2012 a pri príprave rozpočtu 2013.
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Bod 5. Záhorácky Širáček – I. ročník - splav rieky Morava - 16. júna 
Pán Kristl podujatie zhodnotil ako úspešné, I. ročník mal „svoje muchy“, ktoré vieme odstrániť v roku 
2013. 50 účastníkov je slušný počet. Vydokladované výdavky na potreby, dopravu, a stravu skončili 
deficitom Euro 200, ktoré bude komisia hradiť zo svojho rozpočtu po jeho navýšení na jeseň 2012.

Bod 6: Country Rag Day – II: ročník Na Plácku / Netradičné športy
O športovom podujatí z 23. júna informoval Ivan Bošňák, Vlado Kristl ako organizátori a p. Fillo ako účastník. 
Podarené podujatie vo výbornom počasi (poobede) s asi 300 účastníkmi umožnilo Bystričanom športovať v prírode 
v netradičných športoch (viac v článku Naša Bystrica – jún 2012). K rozpočtu sa vráti komisia na ďaľšom zasadnuti, 
vzhľadom na vyčerpanosť prostriedkov komisie k dnešnému dňu.

Bod 7:   Športový deň pri príležitosti MDD – 15. júna – areál ZŠ s MŠ  
V školskom areáli sa uskutočnilo podujatie, organizované komisiou školstva. Výborná vec – novinka. Aktívne 
pomohol Šimon Dudík a Miloš Fatyka, ostatní sa zviezli ako účastníci. 

Bod 8: Futbal –   Posledný vývoj v OZ MFC ZB  
Pripravený návrh na vystúpenie MČ ZB z OZ MFC bol z rokovania MZ po krátkej diskusii stiahnutý. Vedenie MČ 
bude hľadať ešte raz cestu spolupráce s MFC. Kontrolór MČ vykoná kontrolné kroky ohľadom stavu spolupráce 
MČ a OZ MFC a bude informovať na zasadnutí MZ v septembri.

Bod 9  : HARMONOGRAM ŠPORTOVÝCH PODUJATÍ – do 31. augusta 2012  
Komisia športu dáva do pozornosti, prípadne berie záštitu a v spolupráci s jednotlivcami, občianskymi združeniami 
pripraví a podporí nasledovné športové podujatia:

 HODOVÝ BEH 31. augusta Komisia ŠaCR / Tomáš Lendel a Vladimír Kristl
 Stolný tenis – turnaj. mládež 6. októbra Stanislav Vaňo a Miloslav Sajan – SPST Z. Bystrica

Členovia komisie sa aktívne zúčastnia Hodového behu, organizácou je poverený Tomáš Lendel v spolupráci s FAJN 
Club pri Markíze (sponzor podujatia). Miloš Fatyka ponúkol kontakty na nových majiteľov FAJN Club-u.

Spoločnosti priateľov stolného tenisu pripravuje turnaj pre mládež, plagáty budú distribuované v ZŠ a samozrejme 
aj v obci v septembri 2012.

Komisia prebrala organizačné veci ohľadom plánovaných podujatí a rozdelila úlohy zodpovedným členom.
    

Predseda KŠ a CR Fatyka Miloš ukončil zasadnutie komisie a poďakoval prítomným členom za účasť. 

Bratislava, 25.9.2012 Zapísal: Ivan Bošňák
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